



Notice of Changes to the HSBC Mastercard Debit Card Terms and Conditions, effective on 12 September 2021

For holders of the HSBC Mastercard Debit Card (the "Debit Card"), there will be changes to the Debit Card Terms and Conditions with effect from 12 September 2021.

Summary of changes

- (Applicable to the English version) All additional Debit Cards issued by us at the request of the Primary Cardholder will be called "Supplementary Debit Cards" and references to "additional Debit Cards" have been amended accordingly. A holder of the Supplementary Debit Card is referred to as "Supplementary Cardholder" under the amended terms.
- Primary Cardholder will not be required to open an Additional Account for the purpose of the Supplementary Debit Cards. The amended terms no longer have this requirement.
- We may from time to time prescribe the way in which you may cancel a Supplementary Debit Card and we may prescribe that a Supplementary Debit Card may only be cancelled by the Primary Cardholder.
- As we have not yet issued any additional Debit Cards to any customer, the above changes will not impact the rights and obligations of existing holders of Debit Cards.

Please note that the amendment set out in this Notice shall be binding on you if you continue to use or retain your HSBC Mastercard Debit Card(s) with us on or after 12 September 2021.

You can read the amended Debit Card Terms and Conditions by visiting our website at <https://www.hsbc.com.hk/debit-cards/products/mastercard-debit-card/> or obtain a copy of the amended terms at any of our branches. If there is any discrepancy between the English and Chinese versions of this Notice, the English version shall prevail.

What if you do not accept the changes

If you do not accept the new terms and conditions, you may cancel your HSBC Mastercard Debit Card in accordance with clause 29 of the existing terms and conditions.

Should you have any queries, or would like to cancel your HSBC Mastercard Debit Card, please visit any of our branches or contact our hotlines listed below.

Enquiries

HSBC Jade customers: (852) 2233 3033
HSBC Premier customers: (852) 2233 3322
Other personal banking customers: (852) 2233 3000
www.hsbc.com.hk

12 August 2021



有關滙豐萬事達卡扣賬卡條款及細則的修訂通知，由2021年9月12日起生效

滙豐萬事達卡扣賬卡(「扣賬卡」)持卡人的扣賬卡條款及細則將作出修訂，並由2021年9月12日起生效。

修訂摘要

- (適用於英文版本)所有由本行應基本卡持卡人要求而發出的附屬扣賬卡將稱為「Supplementary Debit Cards」，有關提及「additional Debit Cards」將會隨之作出修改。經修改的條款下，附屬扣賬卡的持卡人將稱為「Supplementary Cardholder」。
- 基本卡持卡人無需為附屬扣賬卡開立附屬戶口。經修改的條款不再有此要求。
- 本行可不時指定讓您取消附屬扣賬卡的方法，並包括指定附屬扣賬卡只可由基本卡持卡人取消。
- 由於本行還未向任何客戶發出任何附屬扣賬卡，因此上述修改將不會影響現有扣賬卡持卡人的權利及責任。

請注意，如您在2021年9月12日或之後繼續使用或保留您的滙豐萬事達卡扣賬卡，則將受上述通知之修改約束。

您可瀏覽以下滙豐網站或前往本行任何分行索取經修改的條款及細則：<https://www.hsbc.com.hk/zh-hk/debit-cards/products/mastercard-debit-card/>。本通知的中英文版本如有任何歧義，概以英文版本為準。

如您不接受有關修訂

如您不接受新的條款及細則，您可按照現有條款及細則第29條取消您的滙豐萬事達卡扣賬卡。

如有任何疑問，或希望取消您的滙豐萬事達卡扣賬卡，請前往本行任何分行或致電以下客戶服務熱線。

查詢

滙豐尚玉客戶：(852) 2233 3033

滙豐卓越理財客戶：(852) 2233 3322

其他個人理財客戶：(852) 2233 3000

www.hsbc.com.hk

2021年8月12日